
Bente fortæller, at hun har lavet et tilsyn i Brønderslev Kommune på Niels Erik Thomsens arealer den 4. juli, øst for hovedejendommen
på Ø. Stokbrovej 15. Tilsynet var foranlediget af en henvendelse om, at der blev udbragt gipsplader på arealet. Det viste sig at være
en masse blandet affald, se notat fra Bente. Hun fortæller at hun vurderer at sagen skal politianmeldes, men at hun kontakter juristen
derom, for hvem skal i givet fald anmelde sagen, da arealet ligger i kommune grænselandet. Senere ringer hun og fortæller at deres
jurist mener, at det er sag for Brønderslev Kommune. Desuden fortæller Bente, at hvis vi har tænkt på at forfølge sagen må vi nok
hellere skynde os derud, da de er igang med ar fjerne affaldet igen og hvis sagen ender i retten er det nok bedst at billederne er taget
af rette myndighed.Hanne bliver sendt derud, da hun i forevejen er i marken i miljøbilen. Carina er efterfølgende informeret og vi aftaler
at vi laver et opfølgende tilsyn i næste uge for at sikre, at affaldet er helt fjernet. Umiddelbart tænker vi (Carina og jeg) ikke, at sagen
skal for udvalget, landmanden har begået en fejl - måske uforskyldt, han påstår at han bare havde bedt om at få et læs murbrokker til
fundament til en ny bygning. Desuden harde han også iværksat at affaldet skal fjernes igen, måske foranlediget af Hjørring Kommunes
henvendelse i sagen, det vides ikke.

 

Den anden del af sagen omkring afbrænding af spånplade døre/låger undersøges nærmere, ejendommen har et halmfyr og i et
sådant må der ikke afbrændes affald, desuden er det også spørgsmålet om affaldet er at betragte som biomase, når der er maling
og søm på paller, notat fra MST undersøges nærmere.


